
XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 08 grudnia 2011.

Protokół Nr XVII/11

Ad. 1.

Obrady XVII zwyczajnej sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy Władysław Nacel. 

W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni wg listy obecności stanowiącej załącznik Nr 1 do 

niniejszego protokołu, Sołtysi zgodnie z lista obecności stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu oraz goście zgodnie z lista obecności stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 2.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy stwierdził, iż na 15 radnych obecnych jest 14 i Rada jest 

prawomocna do podejmowania uchwał.

Ad. 3.
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku.

4. Przyjęcie porządku obrad.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

7. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę na terenie Gminy Lichnowy.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego Programu Gospodarowania Gminnym 

Zasobem Mieszkaniowym Gminy Lichnowy na lata 2011-2014.

12. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy użyczenia.

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów deklaracji i informacji podatkowych.

14. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych.

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały.

16. Podjęcie chwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2011 rok.

17. Wolne wnioski.



18. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zapytał czy do zaproponowanego porządku obrad są 
uwagi.

p. A. Kunkel: prosiłabym o wprowadzenie do dzisiejszego porządku uchwały dot. WPF po punkcie
16.

Ad. 4.

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie zmiany do porządku obrad oraz porządek obrad 
po wprowadzonych zmianach.

Nowy porządek Obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku.

4. Przyjęcie porządku obrad.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

6. Infonnacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

7. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
na terenie Gminy Lichnowy.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego Programu Gospodarowania Gminnym 

Zasobem Mieszkaniowym Gminy Lichnowy na lata 2011-2014.

12. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy użyczenia.

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów deklaracji i informacji podatkowych.

14. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych.

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały.

16. Podjęcie chwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2011 rok.

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-2026

18. Wolne wnioski.

19. Zamknięcie posiedzenia.



Ad. 5.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zarządził głosowanie nad przyjęciem 
protokołu z poprzedniej sesji.

Radni w glosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie, bez uwag protokół z poprzedniej sesji.

Ad. 6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

p. W. Nacel: zgodnie z Państwa wnioskiem na dzisiejsze obrady zaprosiliśmy Wicestarostę 

Tczewskiego oraz Malborskiego. W związku z tym, że w tej chwili jest z nami tylko Pan Mariusz 

Wiórek -  Wicestarosta Tczewski to właśnie jemu chciałbym oddać głos w kwestii bardzo trapiącej 

nas sprawy Mostu Tczewskiego.

p. Mariusz Wiórek (Wicestarosta Tczewski); chciałbym Państwa przywitać i na wstępie 

powiedzieć, iż jest mi niezmiernie przykro, że nie przyjeżdżam do Państwa w postaci Świętego 

Mikołaja z workiem dobrym wiadomości!

Pragnę pokrótce przedstawić informacje o tym, co do tej pory poczyniliśmy, aby rozwiązać problem 

związany z zabezpieczeniem finansowania naprawy mostu tczewskiego. Szkoda, że nie mam 

radosnych informacji. Było moim pragnieniem, aby już na najbliższe święta został przywrócony 

ruch na moście, gdyż wiem jakie to dla Państwa i mieszkańców gminy jest ważne. Niestety zaszły 

nieprzewidziane zdarzenia, w tym wypadek, o którym pewnie Państwo wiecie. Myślę tu o sobotnim 

śmiertelnym zdarzeniu (uderzeniu wysokiego samochodu w belkę ograniczającą skrajnię) na 

wiadukcie w Tczewie, po którym rozgorzała ogromna medialna nagonka na Powiatowy Zarząd 

Dróg. Gdyby Most Tczewski miał być teraz przywrócony do ruchu, musiałyby zostać na nim 

obniżone belki. PZD szybko nie wyda takiej zgody. Drugim problemem który zaważył na tym, że 

most nie zostanie szybko otwarty jest fakt, iż nikt z ekspertów, do których zwracaliśmy się o 

akceptację wznowienie ruchu na moście, po pobieżnym zapoznaniu się z jego stanem, nie chciał 

tego uczynić bez szczegółowych, wielomiesięcznych badań. Tak więc do kwietnia bądź maja nie ma 

możliwości formalnego i legalnego przywrócenia przez PZD mostu tczewskiego do użytkowania, 

chociażby pieszego czy jednośladów.

Teraz w kwestii, co do tej pory zrobiliśmy. Chyba nie ma już funkcjonariusza samorządowego czy 

rządowego, który nie słyszałby o naszym problemie. Problem został opisany i w formie pisemnej 

złożyliśmy wniosek o przejęcie obiektu przez administrację rządową na ręce Premiera. Pismo to 

zostało podpisane przez władze trzech powiatów oraz należących do nich gmin miejskich i 

wiejskich. My jako Starostwo Tczewskie rozesłaliśmy również jego kopie do wszystkich instytucji,



resortów mogących mieć wpływ na podejmowane decyzje w sprawie mostu. W dniu wczorajszym 
uczestniczyłem w konsultacjach w Ministerstwie Transportu oraz Kultury. Nie będę mówił o 

wszystkich szczegółach. Również Marszałek Mieczysław Struk obiecał, że nasz problem potraktuje 

jako jeden z priorytetowych w naszym województwie. Minister Nowak najprawdopodobniej w 

styczniu przyjedzie do Tczewa. Wtedy dokładnie omówimy z nim sprawę mostu. Z jego strony 

również jest wola rozwiązania tego problemu.

Jedną z naszych propozycji była taka, aby obiekt pod swój zarząd przejęła administracja rządowa. 

Gdyby była dobra wola polityczna, można by przyłączyć ten most we władanie Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad. Ale kategorie tych dróg, które do niego prowadzą, musiałyby również 
zostać zmienione.

Najbardziej prawdopodobny do realizacji to wariant „Radzimy sobie sami”. Mamy dwóch 

oficjalnych partnerów, sojuszników, którzy deklarują ustnie swój finansowy wkład do remontu (tj. 

Min. Transportu i Min. Kultury). Niestety koszt remontu mostu w zależności od jego zakresu to 

koszt od kilkudziesięciu do stu kilku min złotych. Ten wariant to bardzo duże wyznanie dla nas. 

Zarówno w wymiarze ekonomicznym jak i organizacyjnym. Sama dokumentacja wykonawcza to 

koszt 2-3 min złotych. A bez niej wnioskowanie o jakiekolwiek pieniądze nie dadzą rezultatu. 

Koniecznościąjest przygotowanie dokładnego scenariusza działań poszczególnych partnerów. Most 

składa się z dwóch części: zabytkowej i tej która do rejestru zabytków nie jest wpisana. Jestem po 

rozmowach z Dyrektorem Departamentu Ochrony Zabytków. On chce nam pomóc. W tym 

przypadku jestem dobrej myśli. Powiat będzie składał wniosek o dofinansowanie w 95 % remontu 

tych zachowanych wieżyczek. Jeżeli się okaże, że Ministerstwo Kultury otworzy raz woreczek i nas 

wesprze, to docelowo da to szansę na wsparcie na odbudowę całej części historycznej z tego źródła. 

W jakim stopniu nam pomogą? Nie wiem, ale zaznaczam, że te pieniądze byłyby tylko dla części 

historycznej a co z reszta? Na część która nie jest zabytkiem będziemy musieli pozyskać środki z 

innych instytucji.

W każdym jednak przypadku i tak musielibyśmy wykonać za ok. 2,5 min zł dokumentację, co do 

której, nie mamy pewności, że zostanie wykorzystana.

Dlatego pozostaje nam czekać na odpowiedź Pana Premiera i Ministra Sławomira Nowaka. Z naszej 

strony wkrótce przedstawimy scenariusze możliwości rozwiązania odbudowy mostu oraz 

szacunkowe koszty ich realizacji. Powiem szczerze, że zastanawialiśmy się nad różnymi 

działaniami wzmacniającymi nasz „krzyk rozpaczy”. Myśleliśmy nawet o pikietach w Warszawie 

pod urzędami centralnymi. Głosy wielu mieszkańców wskazują na celowość rozważenia takich 

scenariusz, gdyż ludzie nie wierzą w samoistną pomoc władz centralnych.. Wiem, że wielu 

decydentów jest przeciwnych temu, aby nasz most (wraz z drogami powiatowymi w ciągu których 

jest zbudowany) został przekazany w zarządzanie GDDKiA.

Jak na razie czekamy na oficjalne odpowiedzi i deklaracje od instytucji do których zwróciliśmy się z 

prośbą o pomoc. Wtedy będziemy wiedzieć „na czym stoimy” i w jakim kierunku musimy zmierzać.



p. Wójt: jestem po spotkaniu z komendantem policji w Malborku. Niestety policja będzie 

egzekwowała te znaki i dalej osoby które będą chodziły po moście będą karane mandatami. 

Chciałbym zapytać pana Starostę czy istotniej możliwość, aby chociaż ruch pieszy został 

wznowiony na tym moście?

p. M. Wiórek: Dopóki nie zostanie wykonana ekspertyza potwierdzająca możliwość bezpiecznego 

przywrócenie ruchu, zarządca drogi nie może wznowić ruchu na moście nawet dla pieszych.

p. B. Graban: czy stan techniczny mostu naprawdę nie zezwala na to by odbywał się na nim ruch 

pieszy?

p. M. Wiórek: Takie pytanie zadaliśmy inżynierom - mostowcom z Politechniki Gdańskiej. Wiemy, 

że most po przejściu kilku osób się nie zawali. Natomiast przy wejściu bardzo dużej ilości osób, 

obciążenie konstrukcji będzie liczone w tonach. Głównym powodem zamknięcia obiektu jest 

katastrofalny stan drewnianej nawierzchni pokrytej asfaltem. Nie można narażać ludzi na ryzyko 

wpadnięcia pojazdu czy osoby do dziury w moście. Aby zerwać nawierzchnie asfaltową mostu, 

wymienić drewniane podłużnice i poprzecznice oraz zabezpieczyć antykorozyjnie konstrukcję 

stalową i żelazną ustroju nośnego na całej długości przęseł 1-6 to potrzeba co najmniej 4 min 

złotych. A to niestety nie rozwiąże całkowicie naszego problemu, gdyż pozostanie kwesta 

wzmocnienia konstrukcji przęseł nad nurtem rzeki, wymiany łożysk, malowania konstrukcji -  

słowem kapitalny remont. Uważam również, ze przywrócenie mostu do ruchu bez wymiany jego 

najsłabszego ogniwa i „wąskiego gardła” tj 2 przęseł nad nurtem Wisły, nie jest sensowne, gdyż po 

wydatkowaniu dziesiątków milionów złotych nadal nasz obiekt miałby ograniczoną nośność.

Pragnę Państwa zapewnić, że zrobię wszystko co leży w moich kompetencjach, aby w możliwie jak 

najkrótszym terminie most został legalnie dopuszczony do ruchu. Ale kiedy to będzie możliwe, 

niestety nie mogę przewidzieć.

Ad. 7. Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

p. Wójt: szanowni Państwo niewiele się wydarzyło, jesteśmy po zebraniu w Dąbrowie, na początku 

roku w każdym sołectwie chciałbym zrobić takie zebranie.

Zgłosiła się do nas mieszkanka Gdańska, która kiedyś mieszkała w Malborku. Chciała wynająć 

remizę w Szymankowie na organizowanie dyskotek. Niestety każdy z nas kto widział te remizę 

doskonale wie, że nie nadaje się ona na dyskoteki. Potem ta Pani przyjechała do mnie z Panią 

Dyrektor Poznańską i postanowiła zobaczyć remizę w Lichnowach. Jest bardzo zainteresowana, w



przyszłym tygodniu chce przyjechać z fachowcami, chciałaby zrobić gruntowny remont tego 

budynku i zrobić dyskotekę w Lichnowach. Co z tego wyjdzie czas pokaże.

Wczoraj podpisałem akt notarialny odnośnie działki zakupionej przez Pana Czaję, pamiętacie 

Państwo chodziło o te działkę która została sprzedana jako budowlana a okazało się, że nie spełnia 
ona wymogów.

Spotkałem się również z Dyrektorem kolei odnośnie inwestycji w Szymankowie. Chodzi nam o to, 

że przy wykonywaniu swojej pracy niszczona jest nasza droga która prowadzi do pomnika.

Wstępnie doszliśmy do porozumienia i podpisaliśmy uzgodnienia dot. Ewentualnego remontu tej 

drogi po zakończonej inwestycji. Po zimie spotkamy się jeszcze raz i ocenimy w jakim stanie jest na 

droga, obiecano nam że jeśli jej stan będzie bardzo zły to asfalt na niej zostanie wymieniony. 

Natomiast jeśli chodzi o czystość przy wykonywaniu swojej pracy to już chyba widać poprawę, Pan 

Dyrektor zainterweniował i teraz droga jest często czyszczona.

Odbyło się również spotkanie odnośnie likwidacji Zespołu Szkół w Szymankowie z nauczycielami 

oraz rodzicami. Wczoraj o godzinie 17.30 było radio w Szymankowie, odbyło się również spotkanie 
Rady Sołeckiej.

Przeczytam teraz Państwu odpowiedzi nauczycieli oraz Rady Sołeckiej z propozycjami jak inaczej 

można rozwiązać problem ZS Szymankowo.

W dniu 14 grudnia zorganizuje spotkanie w Szymankowie na godz. 16.30.

p. W. Nacel: chciałbym , aby w tym spotkaniu w Szymankowie uczestniczyło trzech radnych, ja,

Pan Wereszko z tego tytułu, że ta sprawa tez go dotyczy i przewodnicząca komisji społeczno -  

socjalnej -  Pani Zofia Mazurkiewicz.

p. Wójt: Chciałbym poprosić panią Krystynę Romanowska o parę zdań na ten temat, chodzi mi 

konkretnie o to co maja Państwo na myśli mówiąc o zespole inicjatywnym do... oraz w kwestii 

otwarcia i udostępnienia szkoły, o ile mi wiadomo szkoła w dniu dzisiejszym jest otwarta.

p. K. Romanowska: na zebraniach zgłosiło się 40 mieszkańców, którzy wyrażają swoja chęć na 

stworzenie stowarzyszenia Rodziców wspierającego działalność szkoły. Będziemy pozyskiwać 

pieniądze i sponsorów, będziemy mogli pomóc w utrzymaniu naszej szkoły.

Jeśli natomiast chodzi o zapis otwarcia szkoły to prawda szkoła jest otwarta ale dla uczniów, chodzi 

nam bardziej aby szkoła była użyczana na imprezy, aby coś mogło dziać się w tej szkole no i 

oczywiście chodzi o korzyści z wynajmowania jej.

p. Wójt: stowarzyszenie wspierające nie pozyska środków na pensje dla nauczycieli, a to jest 

największy koszt i problem. Nie ma możliwości pozyskania tych pieniędzy bo nie ma takich 

projektów na wspieranie działalności bieżącej. Jeśli natomiast chodzi o wynajem sal, to dziwie się



bo Pamiętam jak było u mnie 5 Pań i skarżyło się że wynajęcie Sali jest bardzo utrudniane, SA 

zakładane kłódki na szafki, zawsze były problemy z użyczeniem czegokolwiek. Myślę, że nie ma 

szans , żeby takie stowarzyszenie przetrwało długo no ale może się mylę, myślę jednak że rodzice 

dzieci które opuszcza szkołę, zrezygnują ze swojego udziału w stowarzyszeniu.

p. W. Nacel: Szanowni Państwo nie chciałbym tu rozwijać dyskusji na ten temat, porozmawiamy na 

umówionym spotkaniu.

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych.

p. B. Graban: kiedy zostaną usunięte reklamy przedwyborcze? Ludzie są zbulwersowani, ze nadal 

wiszą na słupach. Chodzi o reklamy przedstawicieli Partii Prawo i Sprawiedliwość.

p. J. Maciuński: co z droga do budynku poczty w Lisewie Malb.?

p. D. Wereszko: nowo wybudowana droga z płyt w Szymankowie, która została po inwestycji.

Ulica Żuławska w Szymankowie przy parafii. Chodzi o postawienie zakazu wjazdu ciężkich 

pojazdów.

p. S. Kaczor: czy istotniej taka możliwość aby położyć na drodze z płyt jumbo która prowadzi do 

Pani Sosin „leżącego policjanta”? Prosiłabym o pisemna odpowiedz od Wójta dla tej pani.

Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

p. A. Kunkel: każdy komitet wyborczy ma obowiązek zdjęcia w ciągu 30 dni po przeprowadzonych 

wyborach reklam przedwyborczych. Jeżeli nie zostało to wykonane, proszę napisać skargę do 

Krajowego Biura Wyborczego na dany komitet.

p. W. Nacel: ta droga w Szymankowie o której wspominał Pan Wereszko jest droga awaryjną PKP, 

tam się odbywa nieodpowiedni ruch a nam jest szkoda każdej drogi, proszę wystąpić z prośbą do 

kolei o postawienie na niej znaku.

p. Wójt: jeśli chodzi o tę drogę w Borętach, to na takiej drodze raczej nie umieszcza się takich 

ograniczników ale dowiem się co można w tej sprawie zrobić i osobiście odpowiem Pani Sosin. 

Sprawa drogi dojazdowej do budynku poczty w Lisewie Malb. To nadal czekamy na decyzje z 

telekomunikacji dot. Tego kabla który został położony przez środek działki. Tylko dlatego trwa to



tak długo, nie możemy jej w takim stanie sprzedać. Chcę tylko powiedzieć, że cały czas trzymamy 

rękę na pulsie i jak tylko otrzymamy decyzje z TP to będziemy działać. W ostatnich dniach nawet 

okazało się, że TP nie może nawet znaleźć zezwoleń na poprowadzenie takiego kabla przez środek 

działki. Jestem umówiony z Panem Marczukiem i tylko gdy TP nam podpisze, że kabel zostanie 

usunięty to nasza transakcja zostanie zrealizowana, Pan Marczuk podpisze akt notarialny.. Proszę 

uzbroić się w cierpliwość, robimy wszystko aby jak najszybciej zakończyć te sprawę.

p. D. Wereszko: odnośnie tej drogi w Szymankowie to chciałem tylko sprecyzować, że nam chodzi 

głównie o samochody, które wożą buraki, wiemy jak bardzo one są przeładowane i jak niszczą tę 

drogę. Droga przez to rozchodzi się i staje się niebezpieczna.

p. S. Osińska mieszkaniec ulicy Zwycięstwa nr 8 zgłosił zdewastowanie pojemnika na szkło., 

natomiast Pan Fijas zgłosił, że droga koło remizy powinna zostać utwardzona przez firmę SOMBUD 

ponieważ zniszczyła ja przy wykonywaniu inwestycji na terenie tej ulicy.

p. Wójt: Pani Kasia wie o tym śmietniku i na pewno się tym zajmie. Firma SOMBUD będzie 

jeszcze na naszym terenie, także jeśli faktycznie droga została przez nich zniszczona to na pewno ja 

naprawią.

Pan Władysław Nacel Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy udzielił głosu Panu Zbigniewowi 

Rybickiemu Przewodniczącemu Wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy, 

który przedstawił, iż na ostatnich obradach Komisji wszystkie projekty uchwal zostały zaopiniowane 

pozytywnie.

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę na terenie Gminy Lichnowy.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVII/118/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 08 

grudnia 201 lr. w sprawie zatwierdzenia taryf w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę na 

terenie Gminy Lichnowy. Uchwała stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Gminnym Zasobem Mieszkaniowym Gminy Lichnowy na lata 2011-2014.



Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVII/119/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 08 

grudnia 201 lr. w sprawie zmiany Wieloletniego Programu Gospodarowania Gminnym 

Zasobem Mieszkaniowym Gminy Lichnowy na lata 2011-2014 . Uchwała stanowi załącznik Nr 
5 do niniejszego protokołu.

Ad. 12. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy użyczenia.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVII/120/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 08 

grudnia 201 lr. w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy użyczenia. Uchwała stanowi 

załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów deklaracji i informacji podatkowych.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVII/121/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 08 

grudnia 201 lr. w sprawie określenia wzorów deklaracji i informacji podatkowych . Uchwała 

stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVII/122/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 08 

grudnia 201 lr. w sprawie podatku od środków transportowych . Uchwała stanowi załącznik 

Nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.



Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVII/123/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 08 

grudnia 201 lr. w sprawie uchylenia uchwały. Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego 

protokołu.

Ad. 16. Podjęcie chwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2011 rok.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVII/124/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 08 

grudnia 201 lr. w sprawie zmian budżetu gminy na 2011 rok. Uchwała stanowi załącznik Nr 

10 do niniejszego protokołu.

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVII/125/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 08 

grudnia 201 lr. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-2026. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad. 18. Wolne wnioski.

Brak wniosków.

Ad. 11. Zamknięcie posiedzenia.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zamknął 

posiedzenie XVII sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Lichnowy dnia 08 grudnia 201 lr.

2026

Protokołowała:

Sandra Choszcz

Przewo jminy:


